
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

ПРОТОКОЛ 

чергового засідання виконавчого комітету міської ради 

 

29.11.2023 № 24 

 

На засіданні головував заступник голови з питань діяльності виконавчих 

органів Коваленко Тамара Василівна. 

 

Присутні члени виконавчого комітету: 

Бабак 

Божко 

Бровар 

Вірченко 

Гаркуша 

Голуб 

Грицай 

Догадаєв 

Дронишинець 

Захарченко 

Камська 

Котяй 

Крицький 

Крючкова 

Оніщенко 

Пазюк 

Самбур 

Скорик 

Семененко 

Степанчук 

Харченко 

Чорнобель 

Шурхал 

В.А. 

А.М. 

Г.Д. 

Ю.О. 

В.М. 

В.М. 

В.М. 

О.І. 

Л.С. 

Н.В. 

Л.М. 

М.М. 

М.В. (з першого питання) 

С.В. 

О.В.  (з восьмого питання) 

Н.Ю. 

О.М. 

В.І. 

Ю.М. 

О.О. 

С.О.  

А.Б. 

В.В. 

        Коваленко Т.В. внесла пропозицію доповнити порядок денний засідання 

наступними нагальними питаннями: 

про надання дозволу комунальному підприємству „Пирятинська лікарня 

Пирятинської міської ради“ на передачу в оренду шляхом проведення аукціону 

частини приміщення денного стаціонару; 



про схвалення проєкту Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023 рік“ у новій редакції; 

про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки комунального 

підприємства „Екосервіс-2022“ на 2023 рік у новій редакції 

 Запропонувала розпочати засідання виконавчого комітету, розглянувши 

34 питання порядку денного. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

Порядок денний: 

 

        1. Про встановлення тарифу на послуги з централізованого водопостачання 

КП „Березоворудське - 2016“. 

        2. Про встановлення тарифів на послуги з централізованого 

водопостачання та централізованого водовідведення КП „Вікторійське 

джерело“. 

        3. Про встановлення тарифів ТОВ „КОМПАНЬЙОН ТЕПЛО ЕНЕРГО“ на  

теплову енергію, її виробництво та  постачання, що виробляється котельнею за 

адресою м. Пирятин, вул. Визволення, 5. 

       4.  Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки Комунального  

підприємства „Пирятинський центр первинної медико-санітарної допомоги 

Пирятинської міської ради“ у 2023 році у новій редакції. 

       5.  Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки Комунального  

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2023 році у 

новій редакції. 

       6.  Про схвалення проєкту Програми співфінансування оплати медичних  

послуг, що надаються жителям Пирятинської міської територіальної громади  

Комунальним підприємством „Пирятинська лікарня Пирятинської міської 

ради“ у 2023 році у новій редакції. 

       7.  Про схвалення проєкту Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської  територіальної громади на 2023 рік у новій редакції. 

       8.  Про виконання фінансового плану та господарську діяльність 

комунального підприємства  „Каштан“ за 9 місяців 2023 року. 

       9.  Про схвалення проєкту Програми розвитку пріоритетних видів спорту на  

2023 рік у новій редакції. 

      10. Про схвалення проєкту Програми „Опікуємося освітою“ на 2022-2023  

роки у новій редакції. 

      11. Про схвалення проєкту Програми культурно-мистецьких заходів, 

розвитку туризму та охорони культурної спадщини Пирятинської міської 

територіальної  громади 2023 рік у новій редакції. 

     12.  Про схвалення проєкту Програми діяльності Пирятинської міської ради 

на 2023 рік у новій редакції. 

 



     13.  Про схвалення проєкту Програми утримання об’єктів комунальної  

власності Пирятинської міської територіальної громади на 2023 рік у новій 

редакції. 

     14.  Про проведення конкурсу на здійснення операцій із збирання та  

перевезення побутових відходів (нецентралізоване водовідведення) на території 

населених пунктів Пирятинської міської територіальної громади. 

    15.  Про затвердження конкурсної документації та організацію конкурсу на  

визначення виконавця послуг на здійснення операцій із збирання та 

перевезення побутових відходів (нецентралізоване водовідведення) на території 

населених пунктів Пирятинської міської територіальної громади. 

     16.  Про схвалення проєкту Програми розвитку дорожнього руху та його  

безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2023 рік у новій 

редакції. 

     17.  Про встановлення дорожніх знаків, пристроїв примусового зниження  

швидкості та нанесення розмітки в населених пунктах Пирятинської міської 

територіальної громади. 

     18.  Про оформлення та видачу ТОВ „Жасмі-трейд“ паспорта прив’язки  

тимчасової споруди для провадження підприємницької діяльності по 

вул.Європейська, 167-А в м.Пирятин. 

     19.  Про погодження гр.Бугай О.О. місця розташування тимчасової споруди 

для провадження підприємницької діяльності поблизу будівлі № 39 по 

вул.Соборна в м.Пирятин Лубенського району Полтавської області. 

     20.  Про схвалення проєкту Комплексної програми соціального захисту та  

соціального забезпечення населення на 2023 рік у новій редакції. 

     21.  Про внесення змін до складу комісії з надання одноразової матеріальної 

допомоги громадянам Пирятинської міської територіальної громади. 

     22. Про схвалення проєкту Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023 рік“ у новій редакції. 

     23. Про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки комунального  

підприємства „Екосервіс-2022“ на 2023 рік у новій редакції. 

     24. Про схвалення звіту про виконання бюджету Пирятинської  міської 

територіальної громади за 9 місяців 2023 року. 

     25. Про схвалення проєкту змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023 рік. 

     26. Про виконання фінансового плану та господарську діяльність 

комунального підприємства „Пирятин-агроліс“ за 9 місяців 2023 року. 

     27. Про обґрунтування підстави для здійснення закупівлі. 

     28. Про надання статусу дитині *** 

     29. Про влаштування дитини *** до дитячого будинку сімейного типу *** 

     30. Про вибуття малолітньої дитини *** із сім’ї патронатного вихователя. 

     31. Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

     32. Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 



     33. Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, *** 

     34. Про надання дозволу комунальному підприємству „Пирятинська лікарня 

Пирятинської міської ради“ на передачу в оренду шляхом проведення аукціону 

частини приміщення денного стаціонару. 

       

 На засідання прийшов Крицький М.В. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Комаренко В.Д., головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала 

розглянути питання про встановлення тарифу на послуги з централізованого 

водопостачання КП „Березоворудське - 2016“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради Комаренко В.Д. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 597 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Комаренко В.Д., головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала 

встановити тариф на послуги з централізованого водопостачання та 

централізованого водовідведення КП „Вікторійське джерело“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради Комаренко В.Д. узяти до 

відома. 



2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 598 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Комаренко В.Д., головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала 

розглянути питання про встановлення тарифів ТОВ „КОМПАНЬЙОН ТЕПЛО 

ЕНЕРГО“ на теплову енергію, її виробництво та  постачання, що виробляється 

котельнею за адресою м. Пирятин, вул. Визволення, 5. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради Комаренко В.Д. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 599 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.В., економіста КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської 

міської ради“, яка запропонувала схвалити проєкт Програми розвитку та 

підтримки Комунального підприємства „Пирятинський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Пирятинської міської ради“ у 2023 році у новій 

редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію економіста КП „Пирятинський ЦПМСД Пирятинської 

міської ради“ ради Кравченко Н.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 600 додається). 

 



Засідання залишив Догадаєв О.І. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми розвитку та підтримки Комунального підприємства 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2023 році у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. зазначила, що не всі заходи по програмі будуть 

підтверджені фінансово. Будуть виділені кошти на  медикаменти, ремонт 

педіатричного відділення та на металопластикові вікна. 

Бабак В.А. запитав на яке саме обладнання будуть виділятися кошти. 

Коваленко Т.В. пояснила, що кошти виділяються на обладнання для 

реабілітаційного відділення. 

Бабак В.А. запитав стосовно розробки проєкту - нове будівництво сімейної 

амбулаторії. 

Коваленко Т.В. відповіла, що цей проєкт планується реалізувати на 

території лікарні, а саме – відкриття реабілітаційного відділення. 

Бабак В.А. запитав стосовно кількості проєктів, які є в наявності, але до 

цього часу не реалізовані. 

Коваленко Т.В. відповіла, що на сьогодні ми працюємо з проєктами по 

залученню додаткових коштів на приймальне відділення, інфекційне 

відділення, проте немає проєкту по амбулаторії сімейної медицини. 

Амбулаторію сімейної медицини плануємо перенести на територію лікарні для 

зручності жителів громади (в тому числі рентген кабінет, так як на сьогодні 

громадяни не можуть отримати якісну послугу в одному місці). 

Бабак В.А.  погодився з думкою Коваленко Т.В., проте йому не зрозуміло 

чому в такий складний час потрібно виділяти кошти у розмірі 1 000 400 грн. на 

проєктну документацію та 52 000 000 грн. на будівництво. 

Коваленко Т.В. зазначила, що на сьогодні залучаються кошти з Євросоюзу 

на будівництво, в тому числі планується виділити кошти на 2 протирадіаційні 

укриття в школах, так як з 1 листопада посилилися вимоги до укриттів. Дані 

укриття будуть виконувати 2 функції: під час воєнного стану – укриття для 

дітей, в мирний час – це робота гуртків для дітей та проведення фізичної 

культури. 

Бабак В.А. запитав хто буде розробником проєкту. 

Коваленко Т.В. відповіла, що попередньо була зустріч з  проєктантом, з 

яким вона особисто не знайома. 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому.  

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

 

„за“ – 18 осіб; 

 „проти“ – 0 осіб; 



 „утримались“ – 4 особи (Бабак В.А., Пазюк Н.Ю., 

Чорнобель А.Б., Гаркуша В.М.). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

2. Рішення виконавчого комітету з розглянутого питання не прийнято у 

звязку з недостатньою кількістю голосів. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“, яка запропонувала 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми співфінансування оплати 

медичних послуг, що надаються жителям Пирятинської міської територіальної 

громади  Комунальним підприємством „Пирятинська лікарня Пирятинської 

міської ради“ у 2023 році у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ Пономаренко Л.А. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 601 додається). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Сенчило І.В., економіста КП „Каштан“, яка запропонувала схвалити 

проєкт Програми покращення благоустрою Пирятинської міської  

територіальної громади на 2023 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 



 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію економіста КП „Каштан“ Сенчило І.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 602 додається). 

 

На засідання долучився Оніщенко О.В. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Свириденко М.С., головного бухгалтера КП „Каштан“, яка запропонувала 

розглянути питання про виконання фінансового плану та господарську 

діяльність комунального підприємства  „Каштан“ за 9 місяців 2023 року. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного бухгалтера КП „Каштан“ Свириденко М.С. 

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 603 додається). 

  

9. СЛУХАЛИ: 

Коваленко Т.В., заступника голови з питань діяльності виконавчих 

органів, яка запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту 

Програми розвитку пріоритетних видів спорту на 2023 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання 

в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника голови з питань діяльності виконавчих органів 

Коваленко Т.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 604 додається). 

 



Засідання залишив Бровар Г.Д. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Коваленко Т.В., заступника голови з питань діяльності виконавчих органів, 

яка запропонувала схвалити проєкт Програми „Опікуємося освітою“ на 2022-

2023  роки у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяв участь Бабак В.А.  

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 21 особа; 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 1 особа (Бабак В.А.). 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника голови з питань діяльності виконавчих органів 

Коваленко Т.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 605 додається). 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Холода О.О., головного спеціаліста відділу культури, туризму та охорони 

культурної   спадщини міської ради, який запропонував розглянути питання 

про схвалення проєкту Програми культурно-мистецьких заходів, розвитку 

туризму та охорони культурної спадщини Пирятинської міської територіальної  

громади 2023 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу культури, туризму та 

охорони культурної   спадщини міської ради Холода О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 606 додається). 

  

12. СЛУХАЛИ: 

Щербину А.О., начальника Управління державної казначейської служби 

України у Пирятинському районі Полтавської області, яка запропонувала 



схвалити проєкт Програми діяльності Пирятинської міської ради на 2023 рік у 

новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника Управління державної казначейської служби 

України у Пирятинському районі Полтавської області Щербини0 А.О. узяти до 

відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 607 додається). 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту Програми утримання 

об’єктів комунальної власності Пирятинської міської територіальної громади 

на 2023 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяв участь Чорнобель А.Б. 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 608 додається). 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про проведення конкурсу на здійснення 

операцій із збирання та перевезення побутових відходів (нецентралізоване 



водовідведення) на території населених пунктів Пирятинської міської 

територіальної громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 609 додається). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала затвердити конкурсну документацію та організацію конкурсу на 

визначення виконавця послуг на здійснення операцій із збирання та 

перевезення побутових відходів (нецентралізоване водовідведення) на території 

населених пунктів Пирятинської міської територіальної громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 610 додається). 

 

 

 

16. СЛУХАЛИ: 



Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури міської 

ради, яка запропонувала схвалити проєкт Програми розвитку дорожнього руху 

та його безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2023 рік у 

новій редакції.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні Вірченко Ю.О. 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування та архітектури міської 

ради Зергані М.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 611 додається). 

 

На засідання повернувся Бровар Г.Д. 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури міської 

ради, яка запропонувала розглянути питання про встановлення дорожніх знаків, 

пристроїв примусового зниження швидкості та нанесення розмітки в населених 

пунктах Пирятинської міської територіальної громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування та архітектури міської 

ради Зергані М.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 612 додається). 

 

 

 

18. СЛУХАЛИ: 



Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури міської 

ради, яка запропонувала розглянути питання про оформлення та видачу ТОВ 

„Жасмі-трейд“ паспорта прив’язки тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності по вул.Європейська, 167-А в м.Пирятин. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування та архітектури міської 

ради Зергані М.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 613 додається). 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури міської 

ради, яка запропонувала погодити гр.Бугай О.О. місце розташування 

тимчасової споруди для провадження підприємницької діяльності поблизу 

будівлі № 39 по вул.Соборна в м.Пирятин Лубенського району Полтавської 

області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування та архітектури міської 

ради Зергані М.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 614 додається). 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Моторну І.І., головного спеціаліста відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала схвалити проєкт 

Комплексної програми соціального захисту та соціального забезпечення 

населення на 2023 рік у новій редакції. 



 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу соціального захисту та 

охорони здоров’я виконкому міської ради Моторної І.І.  узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 615 додається). 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Моторну І.І., головного спеціаліста відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради, яка запропонувала внести зміни до складу 

комісії з надання одноразової матеріальної допомоги громадянам Пирятинської 

міської територіальної громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу соціального захисту та 

охорони здоров’я виконкому міської ради Моторної І.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 616 додається). 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Курочку О.С., начальника КП „Пирятинський міський водоканал“, який 

запропонував розглянути питання про схвалення проєкту Програми „Питна 

вода Пирятинської міської територіальної громади на 2023 рік“ у новій 

редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні Чорнобель А.Б. 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 



 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника КП „Пирятинський міський водоканал“ 

Курочки О.С. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 617 додається). 

 

23. СЛУХАЛИ: 

Бих В.І., головного бухгалтера КП „Екосервіс-2022“, яка запропонувала 

розглянути питання про схвалення проєкту Програми розвитку та підтримки 

комунального підприємства „Екосервіс-2022“ на 2023 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного бухгалтера КП „Екосервіс-2022“ Бих В.І. узяти 

до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 618 додається). 

 

Засідання залишив Бровар Г.Д. 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

запропонувала схвалити звіт про виконання бюджету Пирятинської  міської 

територіальної громади за 9 місяців 2023 року. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бабак В.А. запитав: чи є неосвоєні надходження з інших бюджетів. 

Кеда С.Ю. пояснила, що всі надходження освоєні. 

Пазюк Н.Ю. зазначила, що приємно вражена бюджетом громади та 

висловила побажання, щоб у наступному році ми встигли зробити більше  

добрих справ. Також звернулася з проханням щодо вчасного виділення коштів 

по благоустрою на старостати, так як у поточному році ми отримали відповідні 

паливно-мастильні матеріали та інвентар лише у червні. Крім того, звернулася з 



пропозицією щодо створення алеї Слави загиблих захисників у Вікторійському 

старостаті. 

Коваленко Т.В. запропонувала звернутися до виконкому міської ради з 

відповідним листом щодо створення такої алеї. Як приклад, згадала 

Великокручанський старостат, мешканці села ініціювали створення парку імені 

Оксанченка, в якому самостійно виготовили і розмістили меморіальні дошки. 

Кеда С.Ю. зазначила, що цього року керівництвом постійно залучалися 

додаткові кошти у громаду. На сьогодні у бюджеті громади залишається 4 

бюджетоутворюючі податки, незважаючи на ситуацію, що склалась (забрано 

ПДФО з  військовослужбовців). Видатки на заходи програм закладено в 

мінімально необхідному розмірі, в більшості програм – на рівні, нижчому, ніж у 

2023 році. Значна частка бюджету припадає на захищені статті видатків: оплату 

праці та нарахування на неї працівникам галузей освіти, культури, державного 

управління, соціального захисту, житлово-комунального господарства та на 

енергоносії.  

Щодо благоустрою Кеда С.Ю. пояснила, що ми достеменно не знаємо як 

спрацюємо по питанню виконання бюджету громади у цьому році, тому будемо 

працювати з тим, що затвердим на початку року. 

Також погодилася з тим, що дійсно, є раціональне зерно в тому, щоб ще 

раз детально переглянути бюджет громади і закласти відповідну суму на 

благоустрій, враховуючи  потреби старостатів, так як джерело вільних лишків 

не дозволить використання таких коштів в наступному році. 

А перевиконання коштів можливо лише після 6 місяців, тому  результатом 

і є виділення додаткових коштів у липні. 

Пазюк Н.Ю. порушила питання щодо вирубки аварійних дерев. 

Бровар Г.Д. відповів, що вишка відремонтована, і при потребі, можна 

звертатися по комунального підприємства „Каштан“, в тому щодо вирубки 

аварійних дерев на території старостатів. 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію    начальника   фінансового    управління  міської ради 

Кеди С.Ю. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 619 додається). 

 

 

Засідання залишив Крицький М.В. 

 

25. СЛУХАЛИ: 



Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

запропонувала схвалити проєкт змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяв участь бабак В.А. 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (21 особа); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію   начальника   фінансового   управління    міської ради 

Кеди С.Ю. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 620 додається). 

 

На засідання повернувся Бровар Г.Д. 

 

26. СЛУХАЛИ: 

Кучерявенко Ю.В., головного бухгалтера КП „Пирятин-агроліс“, яка 

запропонувала розглянути питання про виконання фінансового плану та 

господарську діяльність комунального підприємства „Пирятин-агроліс“ за 9 

місяців 2023 року. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію    головного   бухгалтера КП „Пирятин-агроліс“ 

Кучерявенко Ю.В.   узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 621 додається). 

 

 

27. СЛУХАЛИ: 



Божка А.М., начальника інформаційних технологій та захисту інформації 

виконкому міської ради, який запропонував розглянути питання про 

обґрунтування підстави для здійснення закупівлі. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника інформаційних технологій та захисту 

інформації виконкому міської ради Божка А.М. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 622 додається). 

 

28. СЛУХАЛИ: 

Запорожець Т.В., головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради, яка запропонувала надати статус дитині *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради Запорожець Т.В. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 623 додається). 

 

29. СЛУХАЛИ: 

Запорожець Т.В., головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради, яка запропонувала влаштувати дитину *** до дитячого будинку 

сімейного типу *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 



 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради Запорожець Т.В. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 624 додається). 

 

30. СЛУХАЛИ: 

Запорожець Т.В., головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про вибуття малолітньої 

дитини ***із сім’ї патронатного вихователя. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради Запорожець Т.В. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 625 додається). 

 

31. СЛУХАЛИ: 

Запорожець Т.В., головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради, яка запропонувала надати статус дитини, яка постраждала 

внаслідок воєнних дій та збройних конфліктів, *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради Запорожець Т.В. узяти до відома. 



          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 626 додається). 

 

32. СЛУХАЛИ: 

Запорожець Т.В., головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про надання статусу 

дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та збройних конфліктів, *** 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради Запорожець Т.В. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 627 додається). 

 

33. СЛУХАЛИ: 

Запорожець Т.В., головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про надання статусу 

дитини, яка    постраждала внаслідок воєнних дій та збройних конфліктів, 

Швецю М.С. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу (служби) у справах дітей 

міської ради Запорожець Т.В. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 628 додається). 

 

 

 

34. СЛУХАЛИ: 



Кошову Є.О., начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала надати дозвіл комунальному підприємству „Пирятинська 

лікарня Пирятинської міської ради“ на передачу в оренду шляхом проведення 

аукціону частини приміщення денного стаціонару. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Т.В. запропонувала прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 

       2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 629 додається). 

 

 

 

Заступник міського голови з  

питань виконавчих органів                                          Тамара КОВАЛЕНКО 

 

 

 

Протокол вела 

начальник відділу документообігу, 

звернень та контролю 

виконкому міської ради Тетяна НЕСТЕРЕЦЬ 


